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PROCES VERBAL 

nr.13766 din 27.07.2023 

 
Încheiat azi, 27.07.2023, ora 14, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu 

Silvaniei convocată în baza Dispoziţiei nr. 296/20.07.2023. 
Ședința se realizează cu participarea fizică a consilierilor locali în sala de ședințe a Primăriei orș. 

Șimleu Silvaniei. 
Convocarea consilierilor locali la lucrările şedinţei s-a asigurat prin e-mail în data de 21.07.2023 în 

care au fost transmise toate materialele aferente proiectului ordinii de zi. Comunicarea prin e-mail s-a efectuat 
pe adresa electronică comunicată de fiecare consilier la secretarul general al orașului. 
 La lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu Silvaniei participă: dna Gal 
Luminița-Nicoleta-secretar general, dra Ghilea Alexandra - consilier juridic, dra Pișek Ianca-Bianca- arhitect-
șef, dl.Silaghi Claudiu-Cosmin- șef birou- Birou impozite și taxe locale, dna Kun Bernadett- șef birou – Birou 
financiar, dna Osz Elana-Diana- consilier, dl Balog Claudiu-Gabriel – șef birou- Birou cadastru, dl Crișan 
Codruț- consilier personal. 
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri locali, începem 
ședința ordinară de azi, 27.07.2023, convocată de domnul primar prin Dispoziția 296/22.07.2023, cu 
respectarea procedurilor legale de comunicare a materialelor de ședință către consilierii locali prin intermediul 
poștei electronice și publicare pe site-ul instituției a convocatorului și a proiectelor de hotărâre înscrise pe 
ordinea de zi. Dau cuvântul d-nei secretar general să facă prezența. 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Buna ziua și bine ați venit la ședința consiliului 
local de azi. În conformitate cu prevederile art. 243 alin.1 lit.j din OUG 57/2019 privind codul administrativ am 
să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali prezenți la ședința de astăzi în ordine alfabetică, după 
cum urmează:    

Dra Călăcian Delia-Corina? 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Crișan Alexandrina-Luminița ? 

Doamna consilier local Crișan Alexandrina-Luminița: Prezentă. 
             Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna Ilinca Eugenia Viorica ? 

 Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Prezentă 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl Kovacs Zoltan-Zsolt, a comunicat că nu 
poate fi prezent la ședința de astăzi fiind implicat în activități profesionale, prin urmare este absent motivat. 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Lipo Angela-Maria? 

Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Călin-Cosmin?  
Domnul consilier local Man Călin-Cosmin : Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Vasile Ovidiu?  
Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Opriș Cristian-Ioan? Este absent. 
Dl. Orosz Ferencz ? 
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 Domnul consilier local Orosz Ferencz: Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:Dl. Papp Lajos-Levente? 

Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Pavel Florica-Adriana de asemenea a 

comunicat că din aceleași considerente nu poate fi prezentă la ședința de astăzi, prin urmare este absent 
motivat. Dl. Pop Cornel? 

Domnul consilier local Pop Cornel: Prezent. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna.Porcar Doina-Marcela? 

Doamna consilier local Porcar Doina-Marcela: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Dl Sabo Ioan? 

Domnul consilier local Sabo Ioan: Prezent 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Seute Ioan-Gavril de asemenea, din 

aceleași considerente este absent motivat. Dna. Roman Andrada-Ioana? 

Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: Prezentă. 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dna Varodi Codruța- Rozica? 

Doamna consilier local Varodi Codruța- Rozica: Prezentă. 
 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Constant că la ședința de astăzi este prezent 
un număr de 13 consilieri locali din cei 17 în funcție, prin urmare ședinţa este statutară și se pot lua hotărâri 
valabile. De asemenea potrivit art. 138 alin.15  din OUG 57/2019 privind codul administrativ vă supun spre 
aprobare procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29.06.2023 care v-a fost 
comunicat prin intermediul poștei electronice. Vă precizez că la ședința ordinară  a Consiliului Local din data 
de 29.06.2023 au fost prezenți 15 consilieri locali (dl. Kovacs Zoltan-Zsolt și dl. Pop Cornel fiind absenți de 
la ședință).   
Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea procesului verbal vă rog să vi le exprimați, dacă nu, am să 
îl supun la vot: 

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Procesul Verbal al ședinței Consiliului Local din 29.06.2023 a fost aprobat cu 12 voturi „Pentru” și o 
abținere (dl Pop Cornel). 

Domnule președinte vă predau lucrările ședinței, mulțumesc. 
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                                                          ORDINEA  DE  ZI  
 

Proiect de hotărâre nr.1 privind alegerea președintelui de ședință care va conduce lucrările ședințelor 
Consiliului Local al orașului Șimleu Silvaniei în perioada IULIE-SEPTEMBRIE 2023 

                                                                                                                     Proiect inițiat de primarul 
                                                                                                                     Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.2 privind actualizarea cuantumului normei de hrană ce se acordă pentru personalul 
din cadrul Serviciului Poliției Locale a aparatului de specialitate al Primarului orașului Șimleu Silvaniei 
 
                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                             
                    Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.3 privind modificarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Aparatului de 
specialitate al Primarului orașului Șimleu Silvaniei 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                  
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.4 privind aprobarea documentației de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  
a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, zona 
blocurilor B4, B6, B8, B10, B11, B12, B13, B15, B17, B19, B21, B23, B25, I9, I10, I11, I12, I13 în vederea 
utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                  
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea documentației de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  
a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, zona 
blocurilor B4, B6, B8, B10, B11, B12, B13, B15, B17, B19, B21, B23, B25, I9, I10, I11, I12, I13 în vederea 
utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                       
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.6 privind aprobarea documentației de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  
a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în Șimleu Silvaniei cartierul Gh. Lazăr, zona 
blocurilor L1 - L32, în vederea utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                            
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
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Proiect de hotărâre nr.7 privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul:”Implementarea 
sistemului de eHealth, telemedicina și interoperabilitate la nivelul Spitalului Orășenesc "Prof. Dr. Ioan 
Pușcaș" Șimleu Silvaniei”, în vederea finanțării acestuia  prin P.N.R.R. 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                  
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.8 pentru modificarea Anexei 1 la HCL nr. 68/27.04.2023 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                                              
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.9 pentru modificarea Anexei 1 la HCL nr. 69/27.04.2023 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                  
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.10 privind modificarea Anexei 1 la HCL nr. 70/27.04.2023 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                                                  
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.11 privind rectificarea bugetului local și actualizarea Programului de investiții pentru 
anul 2023 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                                                    
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
Proiect de hotărâre nr.12 privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 1.430.000 lei, în 
conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri 
fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului, aprobată, cu modificări și 
completări, prin Legea nr.229/2023 

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul                                               
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 
 
„Diverse” 

  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Având în vedere că Dl primar nu este prezent la ședința 
ordinară de azi întrucât este plecat cu probleme administrative ce nu au putut fi amânate sau reprogramate, 
proiectele inițiate de domnia sa vor fi supuse dezbaterii conform ORDINII DE ZI și a suplimentării ce v-au 
fost comunicate   
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Acum, vă supun spre aprobare ORDINEA DE ZI a ședinței de azi cu suplimentarea proiectului de 
hotărâre nr. 12.  

Cine este “Pentru“, Împotrivă“, “ Abțineri“ ?     
  Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Ordinea de zi a ședinței de astăzi s-a votat cu 13 
voturi „Pentru”. 
       

 
  

 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Trecem acum la dezbaterea proiectelor.  Proiect de hotărâre 
nr.1 privind alegerea președintelui de ședință care va conduce lucrările ședințelor Consiliului Local al orașului 
Șimleu Silvaniei în perioada IULIE-SEPTEMBRIE 2023 

 
             Solicit avizul comisiei nr. 4. 
             Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Vă precizez că alegerea Președintelui de ședință se face 
prin vot deschis cu majoritate simplă. Vă rog să faceți propuneri. 
 Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Îl propun pe dl Sabo Ioan. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Dacă mai face cineva propuneri? Dacă nu sunt, supun la vot  
Proiectul de hotărâre.Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri  
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi “ Pentru” 
și o abținere (dl Sabo Ioan). 

  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.2 privind actualizarea cuantumului normei 
de hrană ce se acordă pentru personalul din cadrul Serviciului Poliției Locale a aparatului de specialitate al 
Primarului orașului Șimleu Silvaniei. 
                                                                          
             Solicit avizul comisiei nr. 1,3 și 4. 
             Comisia nr. 1: aviz favorabil 

Comisia nr. 3: aviz favorabil 
             Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre? 

Dacă nu, supun la vot  Proiectul de hotărâre. Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi “ Pentru”. 
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         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.3 privind modificarea Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare al Aparatului de specialitate al Primarului orașului Șimleu Silvaniei 

           Solicit avizul comisiei nr.3 și 4. 
           Comisia nr. 3: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
        Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
        Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: În regulament e o modificare, eu am înțeles că e un alt 
regulament dar nu are importanță. Eu am un amendament la unul dintre articole. Este vorba de fila 11. Este 
vorba de secretarul general și atribuțiunile sale. Se spune așa: „Secretarul general al Orașului Șimleu 
Silvaniei va fi înlocuit de Directorul executiv, de  șeful Biroului Juridic” și așa mai departe. Să înlocuiți sintagma 
de „va fi înlocuit” cu „poate fi înlocuit” deoarece nu poți să înlocuiești secretarul ca el există. Poate fi înlocuit 
de aceste persoane. Acesta ar fi un amendament. La fila 12 reține următoarea sintagmă cu privire la 
reprezentare a Consiliului Local în fața justiției. Se spune în felul următor că atribuțiunile și activitățile 
principale ale biroului juridic și contencios administrativ: asigură reprezentarea Consiliului Local în fața 
organelor judecătorești în cauzele civile, comerciale și în cele de contencios administrativ. Amendamentul 
meu este să se mai adauge „cu mandatul special sau cu mandat special în condițiile legii” deoarece dacă 
textul va rămâne așa înseamnă că aceste persoane care îndeplinesc funcția de consilier juridic vor putea 
reprezenta, potrivit regulamentului, Consiliul Local în fața justiției, iar în opinia mea este nevoie de un mandat 
special să reprezinte Consiliul Local. Acestea sunt amendamentele. Mulțumesc! 
        Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dacă-mi permiteți să fac niște precizări pe 
marginea amendamentelor formulate de dvs, cel puțin la primul, respectiv la înlocuirea secretarului general 
este vorba doar despre situația în care lipsește din instituție, nu este înlocuit în mod frecvent sau zilnic, doar 
câbd lipsește. Aceasta este o prevedere care se precizează la fiecare structură, dacă ați observat, nu doar 
la secretar, deci doar în lipsa persoanei în cauză. Iar în ceea ce privește reprezentarea, aceasta se asigură 
prin consilierii juridici, chiar și în situația reprezentării consiliului local. În măsura în care se formulează 
întâmpinare din partea Consiliului Local, aceasta se semnează de președintele de ședință. La fel și în ceea 
ce privește asigurarea apărării  UAT, aceasta se asigură prin personalul care există în statul de funcții, 
respectiv în cadrul Biroului juridic din aparatul de specialitate al primarului. Apărarea, în mod unitar, se face 
de către consilieri juridici, Consiliul Local nu se reprezinte în nume propriu. Nu au fost situații și nici nu sunt 
situații în care consilierii locali să meargă în nume propriu la instanță. Dacă veți observa în codul administrativ, 
este prevăzut și în regulamentele speciale în vigoare, reprezentarea Consiliului Local se face de către 
președintele de ședință desemnat la acel moment, care va fi el, nu de către unul din consilierii locali ci de 
către președintele de ședință ales pe o perioadă de 3 luni. 
        Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Ați extins explicația, ceea ce pe mine nu ma interesa. 
Amendamentul pe care eu l-am propus să se introducă acea sintagmă potrivit căreia consilieriul local pot să 
reprezinte Consiliul Local doar în impoteza existeței unui mandat. Dincolo probabil că așa ați dorit să spuneți 
sau să transmiteți, dar textul nu transmite ceea ce dvs ați spus. Dvs. ați spus că secretarul general al orașului 
va fi înlocuit de... Ce înțelegeți din asta? Eu înțeleg altceva. Eu v-am propus acest amendament, dacă 
binevoiți să îl votați, bine, dacă nu, Doamne ajută! Mulțumesc! 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Se vor supune la vot amendamentele propuse 
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de dvs și se vor insera în măsura în care se vor și vota. În ceea ce privește primul amendament, doriți să fie 
întrodusă sintagma „poate”... 

Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Să fie înlocuită sintagma „va fi înlocuit” cu „poate fi 
înlocuit”. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Supun la vot amendamentul de completare. Cine este 
„Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:Amendamentul s-a votat cu 11 voturi „Pentru” 
și 2 abțineri ( dna Porcar Doina-Marcela și dna Varodi Codruța-Rozica). Acesta este primul amendament. 
Astfel, se va completa cu sitagma „poate” la pagina 11, ultimul alineat înainte de capitolul 2. În ceea ce 
privește al doilea amendament formulat de dl consilier local, va rog, să il reformulați. 
 Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Fila 12, alineatul 3,  formularea este următoarea: „•
 Asigură reprezentarea Orașului Șimleu Silvaniei, a Consiliului Local al Orașului Șimleu Silvaniei, a 
Primarului, a Comisiei locale de fond funciar precum și a unităților fară personalitate juridică de sub 
autoritatea Consiliului Local al Orașului Șimleu Silvaniei în fața organelor judecătorești în cauzele civile, 
comerciale și în cele de contencios administrativ”, cu mandat special în condițiile legii, în ceea ce privește 
Consiliul Local. Eu apreciez că Consiliul Local trebuie să dea un mandat special pentru consilierul juridic să 
reprezinte în justiție Consiliul Local. Acesta este amendamentul meu.  
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Doar în ceea ce privește Consiliul Local. 
 Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Doar în ceea ce ce privește Consiliul Local, cealaltă 
reprezentare este pe lege, se menționează în codul administrativ faptul că consilierul juridic îl reprezintă pe 
primar, reprezintă unitatea administrativ teritorială, cât și comisia locală de fond funciar. 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Este vorba despre completarea cu „mandat 
special în condițiile legii, în ceea ce privește Consiliul Local” după contencios administrativ, da? 

Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Da. 
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Supun la vot amendamentul. Cine este „Pentru”?... 

„Împotrivă”?... „Abțineri”?... 
Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Sunt 4 voturi „Pentru”, 2 voturi „Împotrivă” (dna 

Ilinca Eugenia și dna Lipo Angela-Maria) și 7 abțineri (dl Sabo Ioan, dl Man Călin-Cosmin, dna Roman 
Andrada-Ioana, dna Porcar Doina-Marcela, dl Pop Cornel, dna Varodi Codruța-Rozica și dl Papp Lajos 
Levente). Amendamentul nu a fost votat. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai sunt discuții ? Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de 
hotărâre. Cine este „Pentru” cu amendamentul votat? „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 10 voturi “ Pentru”, 
1 vot „Împotrivă” ( dl Man Vasile-Ovidiu) și 2 abțineri (dna Porcar Doina-Marcela și dra Călăcian Delia-
Corina). 
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Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.4 privind aprobarea documentației 
de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al 
oraşului în Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, zona blocurilor B4, B6, B8, B10, B11, B12, B13, B15, B17, B19, 
B21, B23, B25, I9, I10, I11, I12, I13 în vederea utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme. 
La acest proiect s-a  formulat azi Amendament de către dra consilier local Călăcian Delia Corina, care v-a 
fost transmis, azi la ora 12.30. Solicit avizul comisiei nr. 1,2 și 4 , potrivit art. 141, alin. 11 din OUG 
57/2019,care prevede că: Avizele întocmite de comisie cuprind separat, cu motivarea necesară, atât 
amendamentele şi propunerile acceptate, cât şi cele respinse. Așadar, comisiile acceptă sau resping 
amendamentul propus de dra consilier? 

           Comisia nr. 1: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil cu amendamente 
 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Dacă îmi permiteți să-mi susțin 
amendamentul... După cum știți, în martie, am mai avut un proiect de hotărâre de consiliu pentru a se închiria 
prin licitație publică, tot în Brădet, parcările. Acela care a fost modificat ulterior în luna mai cu 400 lei. Acel 
proiect, a fost modificat doar în ceea ce privește prețul de pornire de 90 lei. Toate celelalte puncte ale 
proiectului, inclusiv anexa au rămas cu 100 lei. Este stipulat că acea garanție, de la capitolul 6, 6.4, garanția 
de participare la licitație este de 100 lei. În acestea de acum, este 180 lei, aceeași garanție de participare la 
licitație. Părerea mea este ca nu este corect să le oferim tratament inegal și discriminator șimleuanilor, adică 
pentru cei din primăvară, cartierul Brădet, garanția a fost 100 lei iar pentru cei de acum garanția este de 180 
lei. Dacă dvs vi se pare că este corect, îmipare rău, nu este corect și este discriminatoriu. Dacă am votat 100 
lei în 30 martie, ar fi trebuit și acum să le oferim aceeași sumă simleuanilor. 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Dați-mi voie să vă și răspund. Probabil dintr-o omisiune 
a rămas acel 100 lei, însă conform codului există la art 334 și cuantumul garanției de participare la licitație și 
anume 2 chirii. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Da, ulterior licitației se cere ca garanție o sumă 
fixă reprezentând valoarea a două chirii de la data semnării contractului. Este altceva. Aici e scris garanție 
de participare. Această garanție de participare se restituie în cazul în care cineva a câștigat locul de parcare 
și nu se restituie celor care nu mai vin la licitație. În primăvară am votat 100 lei și acum 180 lei. De ce? 
Cuantumul acestei garanții nu este prevăzut în codul administrativ. 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dl președinte, dacă îmi permiteți să fac niște 
precizări. Raportat la documentația aceasta de atribuire pe care o aveți aferentă atât proiectelor nr. 4,5 și 6, 
aceasta este identică doar că diferă locația locurilor de parcare, veți observa că modalitatea care se inițiază 
este cea de închiriere, conform art 297 cod administrativ. Documentația de atribuire care este stabilită în 
documentație se face conform codului administrativ cuprins la art. 332 și următoarele, respectiv o 
documentație trebuie să conțină anumite prevederi care sunt aplicabile aproape similare procedurilor de 
licitație pentru concesiuni. Dacă veți observa conținutul documentașiei referitoare la articolele cu privirela 
modalitatea de a se scoate la licitație, veți observa și din ce sunt fundamentate aceste taxe. Este vorba 
despre taxa de participare la licitație la art. 6.3, care a fost stabilită de inițiator în cuantum de 50 lei și o 
garanție de participare la licitație de 180 lei, prevăzută și la 4.5 în documentație în acord cu art. 334 alin. 5 
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din codul administrativ, ce poate fi achitată numerar la casieria Primăriei și care ulterior se restituie. Nu vorbim 
aici despre contravaloarea chiriei care se constituie  ca li garanție la încheierii contractului. Este vorba despre 
o taxa care s-a instituit conform acestei prevederi art. 334 alin. 5, respectiv garanția formată din 
contravaloarea a două chirii. Garanția aceasta se restituie în termen de 5 zile,dacă veți observa la pagina 8 
din instrucțiuni privind organizarea și desfășurarea licitației, aveți un alineat unde spune că garanția de 
participare la licitație constituită de către ofertanți a căror ofertă nu a fost câștigătoare se returnează pe baza 
unei cereri în termen de 5 zile lucrătoare. Teza a doua a amendamentului formulată de către dvs există 
inlăuntrul acestei documentații, există la instrucțiuni. Cel mai probabil s-a gândit ca o măsură de protecție a 
participanților la licitație pentru că au fost cazuri în care s-a participat la licitație doar pentru a se urca un preț, 
nelicitând nimic. Am avut o discuție chiar înainte de ședință, în urma amendamentelor formulate de dvs.  și 
mi s-a comunicat că la acel moment, în data de 30 martie 2023, când s-a aprobat prima hotărâre de Consiliu 
Local cu o documentație similară pentru o altă zonă de parcări s-a instituit acea 100 lei datorită faptului că 
inițial s-a stabilit 400 lei contravaloarea chiriei și pentru a nu împovăra participații la licitație și astfel să fie 
dublată suma de la 400 la 800 lei, s-a apreciat la acel moment că suma reprezentând garanția să fie 100 lei. 
Acum pliindu-se pe reglementările cuprinse în codul administrativ, suma este de 180 lei. Nu știu dacă 
împovărează pe cineva, ea fiind oricum restituită. Nu constituie garanția pentru chirie, aceea va fi plătită 
ulterior. 

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Tocmai v-ați contrazis. S-au gândit la acea 
dată să fie 100 lei că chiria a fost la 400, deci nu există o bază legală. Cineva poate participa la licitația dacă 
nu a achitat garanția de participare?  

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Nu. 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Garanția de mai jos care se constituie conform 

art. 335 din codul administrativ este ulterior la semnarea contractului și este de două chirii, exact ca și cineva 
care închiriază un apartament sau o casă, cel care închiriază, locatorul, cere o garanție. Vorbim de două 
lucruri diferite. Una într-adevăr este pe 335,cealaltă este la discreția UAT-ului. Dacă în primăvară a fost 100 
lei, am cerut să fie 100 lei și acum. Nu s-a votat, nu este nicio problemă, dar sunt 2 lucruri diferite. 

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Eu am să vă rog să consultați art 334 din codul 
administrativ, în ceea ce privește documentația de atribuire. Vorbim despre documentație de atribuire alin. 
1,3,4 și 5, nu despre taxele ulterioare care sunt după ce s-a adjudecat. Dacă veți consulta, veți înțelege e 
este cu această taxă. 
 Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Dacă îmi dați voie. Eu sunt îngrozit. Sunt efectiv oripilat. 
A început să dea niște explicații, să vorbească despre alt lucru decât cel despre care trebuia să vorbească. 
Colega mea a fost foarte clară și a spus în felul următor: domnilor, s-a stabilit o taxă care pemite participarea, 
care inițial a fost 100 lei și a fost crescută la 180 lei și o taxă în ipoteza în care se adjudecă închirierea. Este 
taxa de garanție. De ce a trebuit să facă această explicație, să ne explice că sunt două taxe când colega 
mea a fost extrem de clară, a fost de elocvență ieșită din comun. Nu suntem analfabeți funcționali, ca să ne 
explicați sau să ne introduceți în nadele codului administrativ și să ne trimiteți la art 300 nu știu care... Eu 
sunt oripilat, vă rog să mă credeți. Domnișoara a fost foarte simplă, a spus: sunt două taxe, vreau micșorarea 
de la 180 la 100. Nu a discutat despre garanția ulterioară. 
  Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Dacă îmi permiteți dl consilier, chiar vă rog să 
vă uitați la acest art. 334, pentru că nu l-am invocat doar de dragul de a face artă teatrală în această ședință. 
Vă rog să îl consultați, vezi observa că impune în cadrul documentației de atribuire aceste taxe, deci garanția 
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a fost stabilită ca și taxă în funcție de nivelul contravalorii a două chirii. 
 Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Dar cine a vorbit despre garanție? 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Despre garanție este vorba. Despre garanția 
de participare la licitație, nu aceste era obiectul discuției? 
 Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Garanția de participare? Așa spune articolul?
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Este vorba despre documentația de atribuire. 

Domnul consilier local Man Vasile-Ovidiu: Eu sunt lămurit. Dacă cineva nu e lămurit, să vă asculte. 
Am să citesc articolul să fac și un referat. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Supun la vot amendamentul propus de dra consilier. Cine 
este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?... 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Sunt 6 voturi „Pentru” amendament și 7 voturi 
(dl Sabo Ioan, dl Man Călin-Cosmin, dna Ilinca Eugenia, dna Lipo Angela-Maria, dna Roman Andrada-Ioana, 
dna Porcar Doina-Marcela și dl Pop Cornel) „Împotriva” amendamentului. Amendamentul a fost respins cu 7 
voturi. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Vă rog să faceți propuneri pentru comisia de licitație. 
  Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Propun pe dl Orosz. 
 Domnul consilier local Orosz Ferencz: Doresc să particip la licitație deci nu pot să fiu in comisie. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Propun pe dna Ilinca. 
 Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Propun pe dl Papp Lajos. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai sunt propuneri?  
 Domnul consilier local Orosz Ferencz: Comisia nu poate fi aceeași? 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Poate fi dar poate cineva vrea să facă alte propuneri. Alte 
propuneri nu sunt. Trecem la vot. Procedura de vot o știți, votăm în secret. Se pregătesc buletine de vot, vi 
se împart și vă rog să votați. 

După realizarea procedurii de vot secret, comisia constituită prin HCL 44/2021 se retrage pentru 
numărarea voturilor. 
În deliberare: 
 Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: Dna Ilinca Eugenia a primit 13 voturi „Pentru” și 
dl Papp Lajos 12 voturi „pentru”, 1 „împotrivă” și 0 abțineri.  
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Astfel, se adoptă art.3 la proiectul de hotărâre conform 
rezultatului votului. Pentru că art 3 s-a făcut prin vot secret, supun la vot acum art.1-2 și 4-7 din proiectul de 
hotărâre. Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: art.1-2 și 4-7  s-au votat cu 10 voturi “ Pentru”, 2 
abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man Vasile-Ovidiu). 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Acum votăm Hotărârea în ansamblul ei. Cine este „Pentru”?... 
„Împotrivă”?... „Abțineri”?...    

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 10 voturi 
“ Pentru”, 2 abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man 
Vasile-Ovidiu). 
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          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea documentației de 
atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului 
în Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, zona blocurilor M1, M2, M3, M4, M5, M6, C2, C3, C4, C5, B9, B3, A2, A3, 
A4, A5, A6, A7, în vederea utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme. Și la acest proiect 
s-a  formulat azi Amendament de către dra consilier local Călăcian Delia Corina, care v-a fost transmis, azi 
la ora 12.30.   

Solicit avizul comisiei nr. 1,2 și 4. 
           Comisia nr. 1: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil cu amendamente 
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Supun la vot în aceste condiții amendamentul. Cine este 
„Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?... 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Sunt 6 voturi „Pentru” amendament și 7 voturi 
(dl Sabo Ioan, dl Man Călin-Cosmin, dna Ilinca Eugenia, dna Lipo Angela-Maria, dna Roman Andrada-Ioana, 
dna Porcar Doina-Marcela și dl Pop Cornel) „Împotriva” amendamentului. Amendamentul a fost respins cu 7 
voturi. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Procedura de vot este aceeași. Rămân cei doi propuși pentru 
comisie sau faceți și alte propuneri? 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Nu, că pentru că dacă se întâmplă să fie în 
aceeași zi... Sunt locații diferite, una e în Gh. Lazăr, una e în Brădet. După părerea mea, ar trebui aleasă o 
altă comisie. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Nu e nicio problemă. Vă rog să faceți propuneri. Licitația se 
face aici la Primărie. 
 Domnul consilier local Pop Cornel: Eu propun tot pe Ilinca și pe dl Papp Lajos. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Eu o propun pe dna Roman Andrada. 

Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: Nu doresc să fiu.  
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Dacă nu mai sunt propuneri atunci trecem la vot.  
Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: în urma votului, comisia formată din dna Ilinca 

Eugenia și dl Papp Lajos a primit 12 voturi „Pentru” și 1 „împotrivă”.  
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Astfel, se adoptă art.3 la proiectul de hotărâre conform 

rezultatului votului. Pentru că art 3 s-a făcut prin vot secret, supun la vot acum art.1-2 și 4-7 din proiectul de 
hotărâre. Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: art.1-2 și 4-7  s-au votat cu 10 voturi “ Pentru”, 2 
abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man Vasile-Ovidiu). 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Acum votăm Hotărârea în ansamblul ei. Cine este „Pentru”?... 
„Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
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Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 10 voturi 
“ Pentru”, 2 abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man 
Vasile-Ovidiu). 

  
          

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.6 privind aprobarea documentației 
de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al 
oraşului în Șimleu Silvaniei cartierul Gh. Lazăr, zona blocurilor L1 - L32, în vederea utilizării lor ca locuri de 
parcare rezidențiale pentru autoturisme. La acest proiect s-a  formulat azi Amendament de către dra consilier 
local Călăcian Delia Corina, care v-a fost transmis, azi la ora 12.30. 

Solicit avizul comisiei nr. 1,2 și 4. 
           Comisia nr. 1: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil fără amendamente 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil cu amendamente 
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Supun la vot în aceste condiții amendamentul. Cine este 
„Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?... 
 Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Sunt 6 voturi „Pentru” amendament și 7 voturi 
(dl Sabo Ioan, dl Man Călin-Cosmin, dna Ilinca Eugenia, dna Lipo Angela-Maria, dna Roman Andrada-Ioana, 
dna Porcar Doina-Marcela și dl Pop Cornel) „Împotriva” amendamentului. Amendamentul a fost respins cu 7 
voturi. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Vă rog să faceți propuneri pentru membri comisiei. 
Domnul consilier local Pop Cornel: Eu propun tot pe Ilinca și pe dl Papp Lajos. 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Eu propun pe dl Pop Cornel și dna Lipo Angela. 
Domnul consilier local Pop Cornel: Eu refuz. Vreau să particip la licitație. 
Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Și eu refuz. 
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Dacă nu mai sunt propuneri atunci trecem la vot.  
Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: în urma votului, comisia formată din dna Ilinca 

Eugenia și dl Papp Lajos a primit 12 voturi „Pentru” și 1 „împotrivă”.  
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Astfel, se adoptă art.3 la proiectul de hotărâre conform 

rezultatului votului. Pentru că art 3 s-a făcut prin vot secret, supun la vot acum art.1-2 și 4-7 din proiectul de 
hotărâre. Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: art.1-2 și 4-7  s-au votat cu 10 voturi “ Pentru”, 2 
abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man Vasile-Ovidiu). 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Acum votăm Hotărârea în ansamblul ei. Cine este „Pentru”?... 
„Împotrivă”?... „Abțineri”?...    

Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 10 voturi 
“ Pentru”, 2 abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica) și 1 „Împotrivă” (dl Man 
Vasile-Ovidiu). 
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         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.7 privind aprobarea proiectului și a 
cheltuielilor legate de proiectul:”Implementarea sistemului de eHealth, telemedicină și interoperabilitate la 
nivelul Spitalului Orășenesc "Prof. Dr. Ioan Pușcaș" Șimleu Silvaniei”, în vederea finanțării acestuia  prin 
P.N.R.R. 

           Solicit avizul comisiei nr.1, 3 și 4. 
           Comisia nr. 1: aviz favorabil 
           Comisia nr. 3: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi “ Pentru”. 

 
 
  
 
 

         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.8 pentru modificarea Anexei 1 la HCL 
nr. 68/27.04.2023 

           Solicit avizul comisiei nr.2 și 4. 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi “ Pentru”. 
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         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.9 pentru modificarea Anexei 1 la HCL 
nr. 69/27.04.2023 

           Solicit avizul comisiei nr.2 și 4. 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi “ Pentru”. 

 
 
  
 

         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.10 privind modificarea Anexei 1 la HCL 
nr. 70/27.04.2023 

           Solicit avizul comisiei nr.2 și 4. 
           Comisia nr. 2: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi “ Pentru”. 
 

 
  

          

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.11 privind rectificarea bugetului local 
și actualizarea Programului de investiții pentru anul 2023 

           Solicit avizul comisiei nr.1 și 4. 
           Comisia nr. 1: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
          Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 11 voturi “ Pentru” 
și 2 abțineri (dra Călăcian Delia-Corina și dna Varodi Codruța-Rozica). 
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         Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.12 privind aprobarea contractării unui 
împrumut în valoare de 1.430.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului, aprobată, cu modificări și completări, prin Legea nr.229/2023 

           Solicit avizul comisiei nr.1 și 4. 
           Comisia nr. 1: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Acest împrumut din referatul de specialitate și 
cel de aprobare ni se explică aici că apreciem ca oportună  contractarea împrumutului de 1.430.000 lei pentru 
Complex Multifuncțional Măgura și reabilitarea grădiniței cu program prelungit de pe strada Ghioceilor. Aș 
avea două întrebări, dacă știți și ne puteți spune, din rectificările de buget de anul acesta și din alocările 
excedentului bugetar de pe 2022 care s-au alocat în acest an pentru Complexul Măgura, cuantumul acestor 
alocări. 
 Șef-birou financiar, dna Kun Bernadett: Pentru Complex Măgura, cofinanțarea noastră este 
1.280.000 și aici s-a folosit și excedentul dar nu neaparat pentru neeligibile sau cofinanțări ci noi avem cereri 
de rambursare blocate de 3-4 luni pe care noi le-am blocat din  bugetul nostru ca să avanseze lucrările pentru 
că au termen până în 31.12.  
  Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Cuantumul acestor sume pe care le-am plătit 
și încă nu le-am recuperat de la rambursare... 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Dacă-mi dați voie... Care este ideea acestui proiect?! 
În decursul anului cât și la sfârșitul anului trecut, de la minister ne vin foarte greu plățile, nu doar nouă ci și 
altora și atunci de la un termen de plata sau de analiză a unei cereri de rambursare de 3,4,5 luni, încercăm 
să rostogolim, să zic așa, niște sume de bani, tocmai pentru ca constructorii să aibă un cash-flow cumva 
asigurat. De aceea s-a intervenit cu această Ordonanță de urgență pentru lucrările care sunt începute și care 
au termen de finalizare 31.12.2023. Doar pentru aceste proiecte de investiții se poate accesa acest credit. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Deci doar pentru acestea. 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Care au termen de finalizare la sfârșitul acestui an 
pentru că ele se referă la finanțările nerambursabile care sunt până în 31.12.2023 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Mulțumesc! Chiar a fost o explicație 
extraordinară de bună, însă aici ne scrie că suma va putea fi utilizată, inclusiv pentru cheltuielile neeligibile 
asociate proiectelor, precum și pentru investițiile proprii multianuale. 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Nu înțeleg. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Nici eu nu am înțeles. 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Acesta este un credit pe care noi îl putem folosi la un 
moment dat. Pentru a accesa acest credit, noi trebuie să avem justificarea că până la 31.12.2023 aceste 
proiecte vor fi finalizate. 
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 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Banii sunt ceruți pentru cele două. Și aș mai 
vrea o întrebare referitor la grădinița de pe strada Ghioceilor, cea cu program prelungit. Din câte știu eu, 
primul termen de execuție este depășit de mult. Înca nu s-a dat în funcțiune.  
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Nu. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Erau zvonuri prin oraș că se face curațenie și 
mută copii acum la toamnă acolo. 
 Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Așa este. 
 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Deci nu este gata. 

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Acolo mai sunt dotări. 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Avem aici, banii aceștia împărțiți în două: 

1430.000 lei, iese așa: 1280 Complex Măgura și lucrările care mai sunt la acea grădiniță, deci doar pentru 
aceste două lucruri cerem acești bani și atunci de ce se motivează aici: precum și pentru investitiile proprii 
multianuale aprobate. 

Șef-birou financiar, dna Kun Bernadett: Pentru că sumele, dacă noi primim finanțarea asta, nu 
mai trebuie cu sumele din bugetul local să finanțăm proiectele care sunt cu termen până în 31.12.2023 și ne 
putem ocupa de restul proiectelor care sunt multianuale și le avem pe mai mulți ani. 

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Aici ați scris: suma va putea fi utilizată. Să ne 
înțelegem, noi când mergem să cerem împrumut la bancă, cerem împrumut pentru casă, nu ne cumpărăm 
numai casa.  

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Aici este o linie de credit. 
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: V-ați lămurit domnișoară?  

 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Da. 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai dorește să intervină cineva? Dacă nu sunt, supun la vot  
proiectul. Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...    
          Doamna secretar general - Gal Luminița-Nicoleta:  Hotărârea a fost aprobată cu 11 voturi “ Pentru”, 
o abținere (dna Varodi Codruța - Rozica)  și un vot „Împotrivă” (dra Călăcian Delia- Corina).  
 

 
  

 
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: “Diverse”. 
Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: După furtuna aceasta ce a fost zilele trecute, se pot 

observa pagubele produse. Ceea ce este foarte vizibil sau dureros este paguba la Colegiul Tehnic „Iuliu 
Maniu” și anume acoperișul. Atât corpul A, cât și corpul C sunt afectate, una  în proporție de vreo 30% și una 
în proporție mai mică. Una este cu țiglă și alta cu tablă metalică. Problema este mult mai amplă pentru că pe 
corpul A unde este țigla și unde este o distrugere de aproximativ 30-35%, lipsesc pur și simplu țigle, acolo 
toată schela este deteriorată foarte tare, structura. Intervenția acolo, din punct de vedere a reparaților, să 
peticim, nu știu dacă se poate realiza datorită faptului că va ceda acea. Deci în ansamblu corpul A necesită 
o reparație foarte urgentă până în septembrie. 

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Așa este. Știu de corpul acela de la Liceul Industrial. 
Acum noi încercăm să totalizăm toate stricăciunile și pagubele care au fost marți. Nu le-am totalizat pentru 
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că nu a fost timpul fizic necesar, însă la clădirea dvs, așa cum am discutat și cu doamna director și marți și 
miercuri, chiar și azi dimineață, acolo trebuie să vedem ce este de făcut în primă urgență pentru că trebuie 
să le rezolvăm și să le punem în siguranță, prima dată și mai apoi să vedem cum și cât trebuie intervenit la 
acel acoperiș, pentru că, în momentul de față, noi acum spunem că e degradat dar noi nu știm nici ce, nici 
cât... În momentul acesta, acel acoperiș va trebui pus în siguranță, să poată funcționa astăzi. Până când se 
va începe școala vom vedea ce soluție vom găsi acolo. 

Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: Am pus în discuție ca să prioritizăm cumva acest 
lucru pentru că este de maximă importanță. 

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Acum toate sunt de importanță maximă. Dacă nu se 
poate circula pe o stradă și aceea e o problemă. Le luăm cumva pe rând și le aducem la zi.  

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Aveți cumva idee care sunt pagubele produse ? 

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin: Încă nu pentru că sunt foarte multe pagube care acum 
se văd. De exemplu, pe malul Crasnei nici acum nu știm  până unde se întinde paguba și se pare că acolo 
a fost un epicentru. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai dorește cineva să intervină? Dacă nu, declar ședința de 
azi închisă.  

Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local se încheie la ora 15:07. 
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